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Munus et condicio

Analecta S. O. Cist. anno 1945 fundata sunt ad publicanda documenta, commentaria et studia, “ quibus Ordinis nostri forma et anima, historia et fata , ius et liturgia profundius diagosci possent ac simul patrimonium spirituale Ordinis a sanctis fundatoribus et a proavis nobis relictum conservaretur, ad posteros transmitteretur sicque ab oblivione vindicaretur” (Proemio, in ASOC/ACi 1 (1945) 1). 

Analecta Cisterciensia (nomen mutatum est anno 1965; ACi) quotannis in uno fasciculo in lucem prodeunt qui simul circa 350 paginas complectuntur.
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Collaboratores huius periodici sodales Ordinis Cisterciensis ac quilibet competentes admittuntur et invitantur.

Opera in “Analecta Cisterciensia” publicanda non sint momenti stricte particularis vel localis tantum, sed momenti potius generalis pro toto Ordine, vel saltem pro Congregatione Ordinis, natione, aetate.

Studia concinnentur lingua latina, vel anglica, gallica, germanica, italica, hispanica. Et sint prelo parati omni ex parte.

Opera publicanda et libri recensendi ad redactionem mittantur.

ABBREVIATIONES
ACi
Analecta Cisterciensia (ab anno 1965)

ASOC
Analecta Sacri Ordinis Cisterciensis (per annos 1945-1965)

The Analecta Cisterciensia were founded in 1945 in order to publish Cistercian sources, commentaries, prosopography and scholarly articles about the Order of Cîteaux. The journal seeks to investigate the form and character of the Order, its history and personalities, its legal and liturgical regulations. Monograph-length contributions are welcome, including dissertations. Submitted articles should refer closely to source material and, wherever possible, go beyond the scope of isolated monasteries. Biographies of abbots and studies of their correspondence are welcome, as are short scholarly biographies of recently deceased Cistercians who reached a level of influence above and beyond their monastic community. 



Die Analecta Cisterciensia wurden im Jahr 1945 gegründet, um Quellen, Kommentare, Prosopographie und wissenschaftliche Beiträge zur Geschichte des Cistercienserordens zu publizieren. Form und Charakter des Ordens, seine Geschichte und Persönlichkeiten, rechtliche und liturgische Fragen sollen näher erforscht und bekannt gemacht werden. Die Zeitschrift veröffentlicht auch Monographien, daher ist sie für Dissertanten relevant. Die Beiträge sollen so weit wie nur möglich quellenbezogen und klosterübergreifend sein. Äbtebiographien und -korrespondenz werden immer berücksichtigt, sowie wissenschaftliche Nachrufe auf kürzlich verstorbene cisterciensische Persönlichkeiten von klosterübergreifender Bedeutung.
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